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Z á p i s 

 
ze 10. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 14. 4. 2014 od 13.00 hod.  
v RegioCentru Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Pastorčák, Franc, Cabicar, Orgoníková 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

 
2.  Zpráva o hospodaření SUS a.s. za rok 2013 a dále za měsíce leden a únor 2014 (pozváni: 

Ing. Karel Janeček – člen Rady Královéhradeckého kraje – gesce doprava; Ing. Tomáš 
Jurček – vedoucí odboru dopravy a silničního hospodářství; Ing. Petr Jirman – 
ekonomický náměstek SUS a. s.) 
 

3.  Zpráva o hospodaření firmy OREDO s. r. o. a projektů operačních programů (pozváni: 
Ing. Jiří Pálka – jednatel společnosti OREDO s. r. o.) 

 
4.  Příprava výjezdního zasedání Finančního výboru  

 
5. Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 

 
6. Závěr  

     
Jednání v 9.00 hodin zahájil a řídil předseda Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Ing. Petr Kebus, který přítomné uvítal a vyjádřil se k materiálům, 
které byly distribuovány před jednáním. 

 
 
 
K bodu 1 
 
Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu Ing. Ivany Skřítecké 
 

- schválen program 10. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje; 

- schválena přítomnost přizvaných hostů při jednání finančního výboru; 
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- ověřovatelem zápisu zvolena Ing. Ivana Skřítecká 
 
 

 
Hlasování: 

 
  I. Pro  -  7 II. Pro  - 6  
   Proti  -  0  Proti  - 0 
   Zdržel se -  0  Zdržel se - 1 
 
 
USNESENÍ VF/10/57/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e 
 
§ přítomnost hostů: Ing. Tomáše Jurčeka – vedoucího odboru dopravy a silničního 

hospodářství; Ing. Petra Jirmana – ekonomického náměstka SUS a. s.); Ing. Jiřího 
Pálky – jednatele společnosti OREDO s. r. o. a Ing. Vladimíra Soběslava na jednání 
Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje dne 14. 4. 2014; 

§ program 10. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje; 
 

 
II. v o l í 
 
Ing. Ivanu Skříteckou ověřovatelkou zápisu. 

 
 
 
K bodu 2 
 
Zpráva o hospodaření SUS a. s. za rok 2013 a dále za měsíce leden a únor 2014 
 

- pozván Ing. Petr Jirman – ekonomický náměstek SUS a. s., který seznámil členy 
Finančního výboru s předběžnými výsledky hospodaření SUS a. s. za rok 2013  
a za měsíce leden a únor 2014 

- za rok 2013 je v porovnání s předešlými 3 lety počet výkonů nižší díky extrémně mírné 
zimě a tím i menší tržby, hospodářský výsledek však zůstává v mezích  plánovaného 
výhledu 

- leden a únor 2014 byli rovněž slabší díky mírné zimě; ušetřené finanční prostředky  
od Královéhradeckého kraje se tím pádem použijí na opravy silnic 

- na dotaz Ing. Kebuse o smlouvě s ŘSD bylo zodpovězeno, že se rozbíhá příprava 
podmínek pro poskytnutí finančních prostředků, výsledek výběrového řízení je plánován 
předběžně na konec července 

- na žádost Ing. Béma bylo přislíbeno, že příště budou předloženy výsledky jednotlivě  
po střediscích 

- drahé nájmy za sklady jsou zredukovány pronájmem pouze v potřebném zimním období 
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- pozván Ing. Tomáš Jurček – vedoucí odboru dopravy a silničního hospodářství, který 
seznámil členy Finančního výboru s finančním vývojem autobusové a drážní dopravy 
v Královéhradeckém kraji od roku 2008 do současné doby 

- Ing. Jurček upozornil, že se podařilo uzavřít dodatek smlouvy s Českými drahami, díky 
kterému dojde ke snížení objemu finančních prostředků o cca 6,5 mil. Kč v porovnání 
s loňským rokem 

- po dotazu na tzv. „autobusové spoje na zavolání“ bylo informováno, že pro letošní rok 
byla tato služba zrušena díky nevyužívání v předchozím roce 
 

 
Diskutující: Kebus, Bém, Táborský, Pálka, Skřítecká 

 
 
Hlasování: 

I. Pro  -    8 II.  Pro          -    8 
  Proti  -    0  Proti        -   0 
  Zdržel se -    0  Zdržel se -    0 
 
USNESENÍ VF/10/58/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
 
 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 
 
zprávu o hospodaření SUS a. s. za rok 2013 a měsíce leden a únor 2014. 
 
II. B e r e n a  v ě d o m í 
 
Finanční vývoj autobusové a drážní dopravy Královéhradeckého kraje 

 
 
 
 
K bodu 3 
 
Zpráva o hospodaření firmy OREDO s. r. o. a projektu Modernizace odbavovacího 
zařízení 
 

- pozván Ing. Jiří Pálka – jednatel společnosti OREDO s. r. o., který seznámil členy 
Finančního výboru s výsledky hospodaření firmy OREDO s. r. o. za rok 2013 a pohovořil 
o projektu Modernizace odbavovacího zařízení 

- byla rozvinuta diskuze o bezkontaktních čipových kartách – jejich funkčnosti, rychlosti  
a o případném zlepšení 

- Ing. Pálka upozornil na jeden z velkých problémů, a to nespolupráci s dopravci  
(např. neproškolení řidičů o používání bezkontaktních čipových karet apod.) 
 

 
Diskutující:   Táborský, Kebus, Veselý, Jurček, Špičák, Svatý 
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Hlasování: 
I.    Pro  -  9  II.        Pro  - 9 

  Proti  -  0   Proti   -  0 
  Zdržel se -  0   Zdržel se - 0 
 
 
USNESENÍ VF/10/59/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 
zprávu o hospodaření firmy OREDO s. r. o. a projektů operačních programů 
 
II. ž á d á  
 
náměstka pro dopravu Ing. Karla Janečka, aby na následujícím jednání Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje konaného dne 28. 4. 2014 předložil zprávu o činnosti OREDA 
s. r. o. za rok 2013 a výhled na rok 2014 a dále informoval o průběhu projektu 
Modernizace odbavovacího zařízení 

 
 

 
 
K bodu 4 
 
Příprava výjezdního zasedání Finančního výboru  
 

- Ing. Kebus seznámil členy Finančního výboru s návrhem programu a místa výjezdního 
zasedání a požádal o další případnou spolupráci při plánování detailů 

- Ing. Skřítecká navrhla rozšíření programu o návštěvu Občanského sdružení rodičů  
a přátel dětí s handicapem Orion v Rychnově nad Kněžnou a nabídla svou pomoc  
při organizování výjezdního zasedání Finančního výboru v termínu 10. 6. 2014 

 
 

Diskutující: Skřítecká, Kebus 
 
Hlasování: 
   Pro  -  9 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
USNESENÍ VF/10/60/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. u k l á d á 
 

předsedovi Finančního výboru Ing. Petrovi Kebusovi zajistit výjezdní zasedání 
Finančního výboru v termínu 10. 6. 2014 do Kvasin a Rychnova nad Kněžnou 
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K bodu 5 
 
Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 
- pozváni: Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, seznámil členy finančního výboru se stavem daňových příjmů a 
půjček Královéhradeckého kraje k 11. 4. 2014 a dále požádal členy Finančního výboru o 
schválení poskytnutí bezúročných neinvestičních překlenovacích zápůjček Občanskému 
sdružení rodičů a přátel dětí s handicapem Orion ve výši 400.000 Kč a Občanskému sdružení 
Greenstorming zelená škola ve výši 300.000 Kč. 

Diskutující: Kebus, Špičák 
 
Hlasování: 
I. Pro  -  9 II. Pro  - 9 
 Proti  -  0  Proti  -  0 
 Zdržel se -  0  Zdržel se - 0 
 
III..  Pro  - 9 
 Proti   -  0 
 Zdržel se - 0 
 

 
USNESENÍ VF/10/61/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 

daňové příjmy a půjčky KHK 
 
II. s o u h l a s í 
 
s poskytnutím bezúročné neinvestiční překlenovací zápůjčky z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje Občanskému sdružení rodičů a přátel dětí s handicapem 
Orion  ve výši 400. 000 Kč 
 
III. s o u h l a s í 
 
s poskytnutím bezúročné neinvestiční překlenovací zápůjčky z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje Občanskému sdružení Greenstorming zelená škola ve výši 
300.000 Kč 
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Závěr  
 

Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání a vzhledem k tomu,  
že byly vyčerpány všechny body programu, v 14.40 hodin jednání ukončil.  

  
 
 

 
Zapsala: Martina Pultrová, tajemnice  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 

 


